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Funktionärer 

Styrelsen har under perioden 2022-05-01 till 2022-07-24 (årsmöte) bestått av 

Björn Börjesson, ordförande 

Gunilla Edmark, Kassör 

Sven Lekander, sekreterare 

Rune Lundsten, ledamot 

Ulrika Retteli, suppleant 

Ida Granberg, suppleant 

 

Styrelsen har under perioden 2022-07-24 till och med 2023-04-30 bestått av 

Björn Börjesson, ordförande 

Gunilla Edmark, Kassör 

Sven Lekander, sekreterare 

Rune Lundsten, ledamot 

Ulrika Retteli, ledamot 

Tom Cristensen, suppleant 

Annika Östermark, suppleant 

 

Revisorer, som valts, har varit Inger Katarina RIchardsson och Finn Frisenfeldt Horn  

med Hilde Selmer som suppleant.  

 

BK-Byrån, Birgitta Karlsson, har på föreningens uppdrag ansvarat för  

räkenskaper, löpande administration och utskick till medlemmarna 

 

Årsmöte 

Vid förra årsmötet som hölls 2022-07-24 togs inga extraordinära beslut. Renoveringen av 

Ramnekroksvägen har ju i stort sett blivit klar. 

 

Styrelsesammanträden 

Styrelsen har hållit 3 st (inkl. webmöten) protokollförda sammanträden. 

Därutöver har styrelsen haft tät kontakt per telefon och e-post i olika ärenden. 

 

Ordinarie Vägunderhåll 

Vägslänter och parkeringar har röjts maskinellt från buskar och  

högt gräs. Under vintern har vägar och parkeringar plogats och sandats   

efter behov. Keviksvägen (grusvägen) har sladdats och saltats. 

 

Se även renoveringsprojektet. 

 

Ekonomi 

Statsbidrag har under året mottagits med 9238,23 kr för Ramnekroksvägen.  

Särskilt bidrag från trafikverket, lägre vägkostnader och renoveringskostnader än budgeterat   

tillsammans med fastighetsavgift och andelsavgift resulterade i ett överskott på 105 987 kr. 

Medlen på Nordea finns tillgängliga för förfogande. 
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Renoveringsprojekt för Ramnekroksvägen  

Som tidigare redogjorts genomfördes en större renovering av Ramnekroksvägen. Det som återstod 

var att återställa farthindren, vilket har gjorts under våren. Dessutom har ett par nya mötesplatser 

anlagts eftersom den asfalterade vägbanan har blivit smalare än tidigare. 

 

Administration och registrering av fastigheter 

Styrelsen använder registerprogrammet från Vägfas som underlättar registreringsarbetet eftersom 

det har en direktkoppling till Fastighetsregistret. BK byrån har skött bokföringen. 

 

 

 
 

Björn Börjesson, ordförande                                                           Sven Lekander 

 

 

 

 

Gunilla Edmark     Rune Lundsten 

 

 

Ulrika Retteli 


